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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 28.06.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Sevastru Bujor-Virgil care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
222/2019 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 18 consilieri (lipsesc domnii consilieri Voinia 
Claudiu Sorin, Leanca Marius și Olariu Nicoleta).  

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Bobouțanu 
Dan și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală. ” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  

  „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de  31.05.2019, 18.06.2019 şi 25.06.2019. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 31.05.2019, 18.06.2019 
şi 25.06.2019 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către preşedinţii şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
„Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„ORDINEA DE ZI rămâne nemodificată.” 
 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
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încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

 

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 18 voturi ”pentru”. 

 
 

 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare. 

 
D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la votarea 

pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 11 din 
anexa la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor 
locali în vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, 
cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Giurgiu Radu Bogdan cu domnul Lăscuţ 
Stoicuţa, a constatat următoarele: 

 
Domnul Lăscuţ Stoicuţa  18 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate privind modificarea punctului 11 din anexa la Hotărârea 

Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare, domnul Giurgiu Radu Bogdan este înlocuit cu domnul Lăscuţ Stoicuţa. 

 
Dna. Fărcaș Bianca – Magdalena: 
”Domnule președinte, domnul Lăscuț Stoicuța a fost votat în unanimitatea 

consilierilor prezenți.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii per ansamblu. 
 
Art. II-III  se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.230/2019 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu majorității consilierilor prezenți). 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele 
înfrăţite, cu modificările ulterioare. 
 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la votarea 

pe articole. 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Mă vizează pe mine, am înțeles.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu este nici un interes patrimonial, dar este opțiunea dumneavoastră dacă vreți 

să vă abțineți.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Mă abțin de la vot.” 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 17 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art. I-II din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Art. I 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile 
din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii 
domnului Giurgiu Radu Bogdan, cu domnul consilier Lăscuţ Stoicuţa, a constatat 
următoarele: 
 

Domnul Lăscuţ Stoicuţa 17 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate  în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 
coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
municipiul Hunedoara, domnul Giurgiu Radu Bogdan este înlocuit cu domnul consilier 
Lăscuţ Stoicuţa. 

 
Art. II 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

comisiei pentru localitatea înfrăţită ARGENTEUIL şi ZENICA aprobată prin Anexa nr.2 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în 
sensul înlocuirii d-lui Giurgiu Radu Bogdan cu domnul consilier Lăscuţ Stoicuţa, a constatat 
următoarele: 
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Domnul Lăscuţ Stoicuţa 17 voturi „pentru” 
 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei pentru localitatea înfrăţită 

ARGENTEUIL şi ZENICA, domnul Giurgiu Radu Bogdan este înlocuit cu   domnul consilier 
Lăscuţ Stoicuţa. 

 
Dna. Fărcaș Bianca – Magdalena: 
”Domnule președinte, domnul Lăscuț Stoicuța a fost votat cu 17 voturi ”pentru” 

la ambele articole.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii per ansamblu.  
 
A ieșit din sală doamna consilier Logofătu Daniela – Maria. În momentul de 

față, sunt prezenți în sală 17 consilieri.  
 

                      Art. III - IV se aprobă în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.231/2019 se aprobă  în unanimitate - 16 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității  consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 365/2018 
privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe 
raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
A intrat în sală doamna consilier Logofătu Daniela – Maria. În momentul de 

față, sunt prezenți în sală 18 consilieri. 
 
D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 



6 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct.4 din Anexa la 

Hotărârea Consiliului Local nr.365/2018 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Giurgiu 
Radu Bogdan ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de 
Administraţie al Colegiului Naţional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara, cu domnul Lăscuţ 
Stoicuţa, a constatat următoarele: 
 

Domnul Lăscuţ Stoicuţa 18 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, domnul Giurgiu Radu Bogdan este 
înlocuit cu  domnul Lăscuţ Stoicuţa. 

 
Dna. Fărcaș Bianca – Magdalena: 
”Domnule președinte, domnul Lăscuț Stoicuța a fost votat în unanimitatea 

consilierilor prezenți în sală.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                      Art. II - III se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.232/2019 se aprobă  în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei „Salvital” Hunedoara. 
 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantul Consiliului 

local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei „Salvital” Hunedoara, în 
persoana domnului consilier local Sevastru Bujor-Virgil, a constatat următoarele: 
 

Domnul Sevastru Bujor-Virgil 18 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate,  reprezentantul Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei „Salvital” Hunedoara, este domnul consilier 
local Sevastru Bujor-Virgil. 

 
Dna. Fărcaș Bianca – Magdalena: 
”Domnule președinte, ați fost votat în unanimitatea consilierilor prezenți în sală.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 

                      Art. 2 - 4 se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.233/2019 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 

 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației pentru anul 2019 a Municipiului 
Hunedoara în calitate de membru al Asociației de Dezvoltare Intercomunitară "Sistemul 
Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

 
D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.234/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 
funcție).Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2019. 
 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Domnule Primar, doamnelor și domnilor consilieri, am o întrebare. Poate să-mi 

spună cineva câte unități de transport sunt la această firmă? Funcționale?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Domnule director.” 
 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Altă întrebare?” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Deocamdată aștept răspunsul ca să pot să-mi formulez ideile.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”14 mașini funcționale.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”14 unități de transport.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Funcționale. Fără nici un fel de defecțiune tehnică.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Am înțeles. Puteți să-mi spuneți cum calculați costurile motorinei la 14 unități de 

transport? Pentru că aveți un consum de motorină de 15.000 de litri pe lună. Din calculele 
mele aveți circa 15.000 de litri pe lună.” 
 

D-nul Fan Dorin: 
”Deci fiecare mașină are consumul stabilit într-o comisie mixtă formată din 

membrii societății și Serviciul Tehnic din Primărie. Există o comisie mixtă care a stabilit pe baza 
consumului real pe fiecare mașină în parte.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Am înțeles. Deci se formează comisia.” 
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D-nul Fan Dorin: 
”S-au format comisiile și există rapoartele.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Nu v-ați gândit să implementați ceva mai modern? Ceva GPS – uri care să 

diminueze costurile? Pentru că din punctul meu de vedere sunt mari. Doi la mână, ați spus că 
sunt 14 unități de transport. Aveți trecute aici la dumneavoastră, cheltuieli cu inspecția tehnică 
periodică undeva la, în bani vechi, 100.000.000.”  

 
D-nul Fan Dorin: 
”Inspecțiile, ITP – urile la care vă referiți dumneavoastră, la noi se efectuează la 6 

luni.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Exact. La 14 unități, un ITP costă între 180 și 240 lei.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Da, numai că dumneavoastră omiteți că noi avem și tahografele, care inspecția 

la tahografe este 250 lei de mașină, inclusiv microbuzul.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Exact. Împărțiți-le la 14 și nu dau banii.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Nu există. Deci veniți la noi sau vin eu la dumneavoastră cu toate actele 

necesare, cu toate ITP – urile, cu tot.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Deci stați un pic, că nu ne înțelegem.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Nu ne înțelegem.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Aveți 100.000.000. 100.000.000 împărțit la 14. Un ITP costă între 180 și 240 lei 

iar inspecția tahografelor costă 250 – 300 lei, depinde unde se efectuează.” 
 

D-nul Fan Dorin: 
”Tot în acel capitol la care vă uitați dumneavoastră, în balanță, apare absolut tot. 

Inclusiv copiile conforme care sunt făcute pe cele două mașini.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Copiile conforme sunt valabile pe un an de zile.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Absolut și sunt făcute pe cele două mașini achiziționate în luna Ianuarie – 

Februarie.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Ok, dar costul la copii conforme, tot mare este.” 
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D-nul Fan Dorin: 
”Deci încă o dată vă spun, la dispoziție vă pun orice fel de act. Veniți după 

ședință sau când doriți dumneavoastră și le verificați.”  
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Toate chestiunile acestea trebuia să le lămuriți în comisie pentru a putea intra în 

cunoștință de cauză.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Deci consumurile sunt stabilite de comisie, pe consumurile reale.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Eu înțeleg că sunt comisii. Cifrele nu sunt 100% realiste.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Nu există. Deci ce spuneți dumneavoastră acum că cifrele nu sunt reale, asta 

înseamnă…” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Am înțeles. Vă mulțumesc pentru răspuns.”  
 
D-nul Fan Dorin: 
”Vă invit în orice moment la sediul societății pentru a verifica orice fel de act.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Haideți să vă spun ceva. Firme private, nu au un buget lunar de 67.000 euro, 

indiferent cum o dați dumneavoastră. Vă aduc rapoarte, bilanț, ce doriți dumneavoastră, de la 
firme private, nu există așa ceva. Mă înțelegeți?” 

 
D-nul Fan Dorin: 
”Dacă dumneavoastră considerați că nu există așa ceva, încă o dată vă spun, vă 

invit la sediul societății și vă pun la dispoziție orice fel de act.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Eu vă mulțumesc și o să vin să văd despre ce este vorba.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Absolut.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
”Vă mulțumesc. Eu o să votez împotrivă, îmi pare rău.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Art. 1- 4 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”(Borca – Lucan Laura Valentina, 

Scurtu Raul, Constantin Ioan, Kofity Zoltan, Popa Mihaela, Logofătu Daniela – Maria, 
Ardelean Daniel – Cosmin, Băloiu Maria, Popovici Corina – Virginia, Mureșan Vasile, 
Jitian Simion, Sevastru Bujor – Virgil, Palcău Ciprian - Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, 
Farcaș Bianca – Magdalena, Todor Ramona – Elena) și 1 vot ”împotrivă” (Stoicuța 
Lăscuț). 
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Hotărârea nr.235/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
D-nul. secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Să se consemneze faptul că hotărârea per ansamblu a fost votată cu 18 voturi 

”pentru”, pe articole 17 voturi ”pentru” și 1 vot ”împotrivă.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Da, și totodată domnul Fan o să pregătească răspuns scris la tot ce a întrebat 

domnul consilier local și totodată la prima ședință a Consiliului de Administrație este bine să fie 
prezent și dânsul. Corect, întrebările sunt pertinente.”  

 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada  Ştrandului, nr.3, bl. N, sc. C, et.1, ap. 69.          
 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget .-  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice .-  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură.-  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.236/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 

 

La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 184 mp situat în 
municipiul Hunedoara, strada George Enescu, înscris în CF nr. 70768, nr. cadastral 70768. 

 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”   
Hotărârea nr.237/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru”    
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui teren 
în suprafaţă de 82 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat în municipiul Hunedoara, Str. 
Buituri colţ cu B-dul Traian, cu destinaţia parcare aferentă structurii de alimentaţie publică şi de 
cazare „Pensiunea Maria”. 
 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art.3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor – Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  unui unui teren în suprafaţă de 82 mp, aparţinând Municipiului 
Hunedoara, situat în municipiul Hunedoara, Str. Buituri colţ cu B-dul Traian, cu destinaţia 
parcare aferentă structurii de alimentaţie publică şi de cazare „Pensiunea Maria”, a constatat 
următoarele: 
 

- Laslău Militon Dănuţ – Secretar – preşedinte 18 voturi “pentru”  
         - Muntean Ioan – Consilier – membru 18 voturi “pentru”  

 -  Hărănguş Angela  – Şef Birou Impozite şi Taxe Locale – membru 18 voturi “pentru”  
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 -  Ciocârlie Odeta - șef Birou Fond Locativ – membru 18 voturi “pentru”  
           - Pahonțu Cristina Marcela – inspector – membru 18 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea  terenului mai sus menţionat,  este următoarea: 

 
- Laslău Militon Dănuţ – Secretar - preşedinte; 

         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 
 -  Hărănguş Angela  – Şef Birou Impozite şi Taxe Locale – membru; 
 -  Ciocîrlie Odeta - șef Birou Fond Locativ – membru; 

         - Pahonțu Cristina Marcela – inspector – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  
terenului mai sus menţionat, a constatat următoarele: 
 
  - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”  
 - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 18 voturi “pentru”  
- Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă 18 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, membrii de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  terenului  mai sus menţionat,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
  - Cercelaru Violeta – consilier - Birou încasări și inventar – membru rezervă. 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu.   
 

Art. 4-7  se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.238/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
A ieșit din sală domnul consilier Kofity Zoltan. În momentul de față, sunt 

prezenți în sală 17 consilieri.  
 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție).Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr. 265/42/13.08.2014, având ca obiect folosința spațiului în suprafaţă  de 36 mp, 
înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. C. Brâncuşi, Bl. X2, 
camera 12. 

D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.239/2019 se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
 
A intrat în sală domnul consilier Kofity Zoltan. În momentul de față, sunt 

prezenți în sală 18 consilieri. 
 

 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de comodat nr. 301/22.08.2016, având ca obiect folosința gratuită a spațiului în suprafaţă de 
36 mp, înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str. C. Brâncuşi, Bl. 
X2, camera 4. 

 
D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitat – 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.240/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de comodat nr.264/11.08.2014 cu modificările şi completările ulterioare , încheiat între 
Comitetul Naţional Român pentru Drepturile Copilului – Filiala Hunedoara şi Municipiul 
Hunedoara. 
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz favorabil; 

   



15 

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.241/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr.423/197/12.03.2019, având ca obiect închirierea unui spațiu în 
suprafață de 36 mp, camera 50, cu destinația sediu, aparținând municipiului Hunedoara, situat 
pe C-tin Brâncuși, bl. X2. 
 
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.242/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu cu destinaţia de 
sediu, situat în municipiul Hunedoara, str. C-tin Brâncuși, bl. X2, camera 45, în suprafaţă de 36 
mp, în favoarea Uniunii Salvați România, Organizaţia Locală Hunedoara. 

 

  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Hotărârea nr.243/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

prezenți). Proiect de hotărâre privind stabilirea domeniilor serviciilor publice şi a locurilor în 
care contravenienţii persoane fizice precum si persoanele condamnate vor presta activităţi în 
folosul comunităţii. 

 
D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.244/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara și Asociația Națională a Surzilor din 
România - Filiala Hunedoara. 

 

  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;  
                     

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Art.1-4 se aprobă în unanimitate -– 18 voturi ”pentru” 

Hotărârea nr.245/2019 se aprobă în unanimitate -– 18 voturi ”pentru” 
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La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor  în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Corvin Savaria” 
Társaság, la organizarea evenimentului „Zilele Maghiare din Județul Hunedoara”, care se va 
desfășura în perioada 21-29.09.2019. 

  
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.246/2019 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 
 

La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafaţă totală de 63,30 mp, compus din biroul nr. 11 și spațiu arhivă, etaj 1, situat în 
incinta clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca studio 
televiziune.      

 
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor – Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  unui spațiu în suprafaţă totală de 63,30 mp, compus din biroul 
nr. 11 și spațiu arhivă, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara, în 
vederea folosirii acestuia ca studio televiziune, a constatat următoarele: 
 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 18 voturi “pentru”     
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – membru 

18 voturi “pentru”     
– Barabaș Ștefan Ilie - Șef Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea Patrimoniului , 

Privatizare, – membru 18 voturi “pentru”     
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 18 voturi “pentru”     
- Pahonțu Cristina Marcela – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare– membru 18 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului mai sus menţionat,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - membru; 
– Barabaș Ștefan Ilie - Șef Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea Patrimoniului , 

Privatizare, – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 

Patrimoniului, Privatizare– membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
spațiului mai sus menţionat, a constatat următoarele: 
 
 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 18 voturi  
“pentru”  
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 18 voturi “pentru”  
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 18 
voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, membrii de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  mai sus menţionat,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
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  - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă. 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea consilierilor.” 
 

Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art. 5-8 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.247/2019 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a 
unui spaţiu proprietate publică a Municipiului Hunedoara, în suprafaţă de 9,19 mp, cu 
destinaţia de „Comerţ cu amănuntul articole sportive”, situat în incinta Complexului Sportiv 
„Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot. 

 
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 

- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor – Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  unui spaţiu proprietate publică a Municipiului Hunedoara, în 
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suprafaţă de 9,19 mp, cu destinaţia de „Comerţ cu amănuntul articole sportive”, situat în 
incinta Complexului Sportiv „Michael Klein” Hunedoara - Bazinul de Înot , a constatat 
următoarele: 
 

Preşedinte: Colesniuc Dănuț – Director Complex Sportiv ,,Michael  Klein” 18 voturi “pentru”     
Membri:       Popa Anișoara - Director economic Direcţia economică 18 voturi “pentru”     

Barabaș Ștefan Ilie – șef Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare 18 voturi “pentru”     

Preda Camelia - consilier juridic Serviciul fond locativ şi relaţia cu asociaţiile de 
proprietari, legislaţie şi acţiuni în instanţă 18 voturi “pentru”   

Rusu Violeta - Şef Birou încasări şi inventar 18 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului mai sus menţionat,  este următoarea: 

 
Preşedinte: Colesniuc Dănuț – Director Complex Sportiv ,,Michael Klein”;  
Membri:       Popa Anișoara - Director economic Direcţia economică; 

Barabaș Ștefan Ilie – șef Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea , 
Patrimoniului, Privatizare; 

Preda Camelia - consilier juridic Serviciul fond locativ şi relaţia cu asociaţiile de 
proprietari, legislaţie şi acţiuni în instanţă. 

Rusu Violeta - Şef Birou încasări şi inventar.  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
spațiului mai sus menţionat, a constatat următoarele: 
 
Preşedinte de rezervă: - Ponta Cristina– Administrator Public 18 voturi “pentru”  
Membrii de rezervă: - Lică Maria-Diana - Inspector Specialitate Complex sportiv                                                                       
,,Michael  Klein” 18 voturi “pentru”  

 - Pahonţu Cristina - Inspector - Biroul Concesiuni, Închirieri,                                                   
Administrarea , Patrimoniului, Privatizare  18 voturi “pentru”  

  - Malea Raul Nicolae - consilier juridic Compartiment Relații și 
Secretariat Consiliul local 18 voturi “pentru”  

  - Rusu Ileana – referent Birou încasări şi inventar 18 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, membrii de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  mai sus menţionat,  este următoarea:                                                

 
 Preşedinte de rezervă: - Ponta Cristina – Administrator Public 

Membrii de rezervă: - Lică Maria-Diana - Inspector Specialitate Complex sportiv                                                                  
,,Michael  Klein”; 

- Pahonţu Cristina - Inspector - Biroul Concesiuni, Închirieri,                                                   
Administrarea , Patrimoniului, Privatizare ; 

- Malea Raul Nicolae - consilier juridic Compartiment Relații și 
Secretariat Consiliul local; 

-  Rusu Ileana – referent Birou încasări şi inventar 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea consilierilor prezenți.” 
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Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.248/2019 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafaţă totală de 63,30 mp, compus din biroul nr. 11 și spațiu arhivă, etaj 2, situat în 
incinta clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca sediu firmă. 
 
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -  aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil;  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate – 18 voturi ”pentru” 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor – Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  unui spațiu în suprafaţă totală de 63,30 mp, compus din biroul 
nr. 11 și spațiu arhivă, etaj 2, situat în incinta clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara, în 
vederea folosirii acestuia ca sediu firmă, a constatat următoarele: 
 
- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 18 voturi “pentru”     
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – membru 

18 voturi “pentru”     
– Barabaș Ștefan Ilie - Șef Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea Patrimoniului , 
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Privatizare – membru 18 voturi “pentru”     
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 18 voturi “pentru”     
- Pahonțu Cristina Marcela – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare– membru 18 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului mai sus menţionat,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - membru; 
–Barabaș Ștefan Ilie - Șef Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea Patrimoniului , 

Privatizare, – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, Administrarea 
Patrimoniului, Privatizare– membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea 
spațiului mai sus menţionat, a constatat următoarele: 
 
 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 18 voturi  
“pentru”  
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 18 voturi “pentru”  
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 18 
voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, membrii de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  mai sus menţionat,  este următoarea:                                  

 
  - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
- Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă. 
 

Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 

unanimitatea consilierilor prezenți.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5-8 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.249/2019 se aprobă  în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
 
 
  La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren  
aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualei deţinătoare a construcţiilor. 

 
  D-nul Sevastru Bujor - Virgil: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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  Se dă cuvântul: 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
 

                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.250/2019 se aprobă în unanimitate - 18 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi. Prezentarea adresei Casei Naționale de Sănătate 

nr.4610/03.06.2019 înregistrată la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 40304/11.06.2019. 
 
 
La punctul  23 al ordinii de zi. Diverse. 
 
 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
”Punctul 23 diverse, cu condiția, în cadrul luării de cuvânt evitați atacul la 

persoană, evitați atacul la baionetă. Doamna Popa vă rog, aveți cuvântul. Aveți în regulament, 
5 minute pentru fiecare.”    
 

D-na Popa Mihaela: 
„Mulțumesc. Am primit adresa cu rezolvarea interpelării mele din ședința trecută 

privind repararea scărilor din zona Piața Obor.  
Continui rugămintea cu interzicerea staționării la ieșirea din giratoriu de pe B-dul 

Libertății pe strada Revoluției.  
Și de asemenea, denivelările de pe podul de la Blooming.  
Și nu în ultimul rând amenajarea unor grupuri sanitare ecologice în zona 

pietonală, pentru că locatarii din blocurile învecinate Casei de Cultură chiar nu merită mirosul 
pe care îl emană știm ce, mai ales în weekend. Dacă se poate găsi o soluție pentru că nu 
toată lumea stă la terase să consume ceva ca să poată să folosească toaletele de la terasele 
aferente. Mulțumesc.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Da. Eu am dispus Poliției Rutiere să stea la girația tricoloră. Sunt foarte multe 
amenzi date, vă pot prezenta și o situație. O să dăm în continuare amenzi celor care nu 
respectă legea. Astăzi, după ședință din nou o să am o discuție și o să lăsăm acolo un post fix.  
 

D-na Popa Mihaela: 
„Dânșii erau și ieri acolo, domnule Primar dar nu cred că e o soluție. Oamenii 

oricum parchează.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Păi dacă nu e o soluție cu Poliția care ar fi alta?” 
  

D-na Popa Mihaela: 
 „Poate să pună interzisul acela și se pot pune niște indicatoare.” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
 „Sunt indicatoarele doamna consilier. Este trecere de pietoni la sensul giratoriu și 
mai este și dincolo 25 de metri după, 25 de metri înainte.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Nu, lăsăm polițiștii acolo că altfel nu reușim.” 
 

D-na Popa Mihaela: 
 „Am înțeles.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Podurile de la Blooming. Vreau să vă zic că am făcut zeci de notificări și o să vă 
facem o copie după ele, către societatea comercială Viva, dacă nu greșesc, cea care a făcut 
lucrarea pe fonduri europene. Nici la această oră, nu i-am deblocat garanția. Ultima soluție și 
probabil iarăși este o premieră într-o administrație locală, din garanția respectivă o să le 
reparăm noi, deja i-am notificat și în legătură cu asta. Știți cine este societatea comercială.” 
 

D-na Popa Mihaela: 
 „Nu, chiar nu știu.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Păi nu una, zeci. O să vă prezentăm. Iar în legătură cu toaletele ecologice de pe 

pietonală, a rămas ca societatea care știți că asigură prin acel contract toaletele ecologice în 
municipiul Hunedoara, să achiziționeze două toalete mai deosebite. A rămas să ne dea 
răspuns când le aduc, tot în baza contractului și care le vom instala undeva în spatele Casei 
de Cultură, cred că ați mai ridicat această problemă, am discutat de atunci. Acum depinde de 
cât de repede se vor mișca dânșii.”  

 
D-na Popa Mihaela: 
„Mulțumesc.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Și eu vă mulțumesc.” 
 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
„Domnul Ardelean.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Mulțumesc domnule președinte. Eu mă rezum la patru puncte scurte și la obiect. 

Domnule Primar, la punctul 1. Care este poziția dvs. față de gestul incalificabil  și inexplicabil, 
al unui consilier PSD?” 

 
D-nul Bădin Ion 
„Întrebați-mă pe mine domnule Ardelean.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Îl întreb pe domnul Primar. Dvs. nu contați. Deci, al unui consilier PSD, având în 

vedere calitatea dvs. de lider al grupului PSD Hunedoara la ”Ziua Eroilor”. 
La punctul doi, tot în această ordine de idei, când estimați că va fi gata transmisia 

live pe Facebook al ședințelor de consiliu local? În martie era de vină domnul președinte 
Iohannis că nu votase bugetul, prin luna Mai din câte îmi aduc eu aminte ne-ați spus că faceți 
un ecran frumos acolo în fața Casei de Cultură. Estimați totuși un termen? Să zicem 2021, ca 
să fie gata mandatul nostru. 

La punctul trei, am primit de la cetățenii din Hășdat filmulețe cu depunerea unor 
deșeuri vegetale de către societatea Salub Prest în Hășdat. Aș întreba un reprezentant al 
societății dacă are autorizație de mediu pentru aceste depuneri. 



25 

Și la punctul patru, tot despre societatea Salub Prest, sunt vestit că mă lupt cu ei 
de obicei. Am primit poze cu bălăriile din spatele blocurilor G de pe magistrală. Mai cosește 
societatea aceasta de curățenie Salub Prest? Are 50 de cositori pe care i-am aprobat prin 
organigramă și se pare că nu face față din cauză că plouă prea mult. Poate mai angajăm 
sezonieri câțiva cositori să putem cosi iarba sau să îi rugăm pe locatari să cosească singuri. 
Vă mulțumesc. ” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da, cosim și societatea își face datoria cu sprijinul dumneavoastră, că fără votul 

celor care au votat preluarea contractului de la societatea privată, care fie vorba între noi nu a 
tuns niciodată între blocuri, noi tundem și între blocuri și știu ce vorbesc pentru că eram 
viceprimar în mandatul trecut. În fiecare zi primim efectivul și aveți dreptate, zone verzi – 50 
muncitori – cosit, tăiat gard viu, evacuarea deșeurilor biodegradabile – micro 1, Traian Vuia, 
micro 7, micro 5 cu 2. Aceasta este activitatea de astăzi. Mergem mai departe. Căi publice – 
13 muncitori – măturat, întreținere, evacuat deșeuri stradale. Deci zilnic, mi se raportează 
ceea ce se lucrează. Drumuri – 6 muncitori – înlocuire indicatoare de circulație, marcaje 
rutiere, parcări în micro 6. Când plecați de aici chiar vă invit să vedeți dacă sunt acolo unde 
declară directorul societății. Programul se face cu o zi înainte nu se face dimineața. 
Buldoexcavator, cilindru compactor, curățat de pietriș drumurile vicinale, în Hășdat, astăzi. 
Transport – 4 tractoriști, 2 pe autocamion de 7,5 tone, 2 autoutilitarele, 3 autocompactoarele, 
automăturătoare, buldoexcavator, cilindru compactor, mecanicii la întreținere, reparații la 
D.C.F.U. care este defect la instalația electrică, ș.a.m.d. Eu am mai spus-o, ea crește odată și 
noi tundem pe rând. Nu avem ce să facem, nu putem să fim peste tot în același timp, dar în 
calitate de consilier local vă invit să mergeți să-i vedeți. Eu zilnic mă duc și văd, dacă nu 
reușesc să plec de aici îi văd prin ceea ce transmit cei din teren pe whatsapp. Echipa de 
comunicare a Primăriei la fel, se regăsește zilnic în teren și ați văzut pe filmulețele care se 
postează că și ei lucrează și explică. Nu este suficient? Să mai angajăm oameni? Eu zic că 
sunt destui.” 

 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Domnule Primar, mă scuzați că vă întrerup. Tot pe whatsapp am primit niște 

poze cu niște bălării, nici măcar nu îndrăznești...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule consilier, aveți perfectă dreptate. Nici nu vă pot contrazice. Eu vă pot 

prezenta în acest moment, în urma vizitei de ieri din teren de aproape 5 ore în trei cartiere 
mari ale municipiului Hunedoara, unde găsesc iarbă între blocuri pentru că da, că știm noi 
când eram odată tineri, domnul  profesor ne aducem aminte, proprietarii din jurul condominului 
își coseau. Astăzi nu mai cosește nimeni, evident cât de curând vom duce și gunoiul de lângă 
bloc.” 

 
D-nul Jitian Simion: 
„Mă scuzați că intervin, ieri au fost pe Viorele, au început să facă ceva, au 

dispărut. Astăzi nu mai sunt. Deci eu cred că este corect, când începi un cartier îl termini. Deci 
ieri au fost pe partea de jos spre Eliberării.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Vă asigur că sunt tot în zona respectivă, mergeți acuma să vedeți. Nu contest 

absolut deloc ceea ce spune și domnul Ardelean, ceea ce spuneți și dvs. Dar vă asigur că în 
fiecare zi sunt urmăriți inclusiv de personalul Primăriei, inclusiv de șefii lor de la Salub. Nici mie 
nu-mi convine să văd iarbă peste tot unde mă duc, dar vedeți cu ce situații ne confruntăm. Și 
vedem că oamenii lucrează la temperaturi de peste 30 de grade zilnic, inclusiv Sâmbăta. Avem 
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cea mai mare suprafață de zonă verde pe cap de locuitor, eu știu din județ dar sunt convins că 
din foarte multe alte orașe din Transilvania. Nu este o scuză. În continuare vă asigur că zilnic 
tundem iarba, și dacă o singură zi se întâmplă să avem o sincopă, merg până la destituirea 
șefilor de la salubritate, deci nu discutăm cu asta. Nimeni nu este prieten cu mine și cred că 
nici cu dvs. 

Transmisia live pe Facebook. Haideți să urgentăm, are dreptate domnul consilier. 
Cred că mi-a zis de 100 de ori. Echipa de comunicare săptămâna viitoare, spuneți de ce mai 
aveți nevoie și la următoarea ședință ordinară vreau să transmitem. Ecranul, vreau să vă zic 
că am adus nu un ecran, două ecrane. Două am adus pe pietonală tocmai pentru campionatul 
european de fotbal. Nu mi-a plăcut cum arătau, nu se vedea nimic, bătea soarele în ele. Le-
am dat înapoi, le-am refuzat, am dat retur. Nu puteam să semnez la plată așa ceva. Ce să fac 
dacă aceștia sunt cei care livrează? În momentul de față, Monica Udrea de la IT are sarcină să 
găsească altă variantă. Varianta cu ecranul care a fost achiziționat de ceva ani de zile nu este 
bună, nu poți să faci transmisie live pe el, acela doar bagi un stick și dai drumul. Se vede într-
adevăr dar nu are posibilitatea, este un model vechi. Am căutat inclusiv la tot felul de operatori 
ca să-și facă publicitate și în acelașă timp să putem să facem și noi transmisii live. Noi făceam 
transmisia pe Consiliu Local, intra și el cu reclama, au zis da, dar nu au mai venit. Insistăm în 
continuare, pentru că ideea este foarte bună, orice se poate transmite în zona pietonală mai 
ales că avem un aflux de cetățeni peste așteptări.  

Autorizație de mediu. Zona respectivă a fost o zonă infestată de gunoaie pe care 
tot dvs. ați semnalat-o în repetate rânduri. Aduceți-vă aminte când era domnul consilier Giurgiu 
arăta poze din zona respectivă, era plin de mizerie. I-am pus să facă curat și tot ce se 
întâmplă acolo este să împingă mizeria pe care o duc cetățenii noaptea. Nu o să putem pune 
un post de pază peste tot că tot noi o să-l plătim. În râpa aceea am discutat să băgăm toată 
mizeria. Unde să-l ducem în altă parte? Evident că cei de la Salub au făcut adrese pentru o 
groapă de împrumut așa se numește, să putem să obținem și o autorizație. Dar să știți că nu 
este mizerie din oraș ci mizerie de la toată lumea care aduce acolo. Am dreptate? A fost acolo 
un munte de gunoaie, nu? Poate nu trebuia să facem curat dar, nu mă simțeam eu bine că m-
am dus și am văzut, și dacă am văzut nu putem să neg că există asemenea mizerie.” 

 
Delegat sătesc Hășdat: 
„E în creștere.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„E în creștere. Vă asigur că nu domnul Ardelean o duce acolo, și nici eu și cred 

că nici dvs., nu? Cu siguranță. Cetățenii din zonă trebuie să fie atenți, o să dăm amenzi. 
Gestul domnului Bădin. Eu nu am fost la aceea depunere de coroane și să știți 

că nici nu fug de a vă da un răspuns. Și eu l-am întrebat pe domnul Bădin care este varianta 
dânsului. Pentru că s-a văzut pe cameră și nu putem să o neg. Cum țin minte că atunci când 
am fost înjurat la Peștiș, am aici martori consilieri locali, nu-mi aduc aminte ce explicații a dat 
domnul Gherman, înjurându-mă de mamă. Știți, mama stă de 6 luni de zile pe un pat de spital 
bolnavă de cancer aici în Hunedoara. Nu mi-a părut chiar foarte bine. Dezavuez gestul 
domnului Bădin chiar dacă mi-a dat o explicație care stă în picioare. Pentru că gestul este 
interpretabil. Dar nu, cred eu că gestul nu a fost făcut la adresa domnului Gherman. Cel puțin 
așa mi-a spus domnul Bădin. N-am văzut pe cameră să fi spus ceva. Mai departe, sunt 
convins domnule profesor, că fiecare om este responsabil de ceea ce face. Și domnul Bădin, 
și dvs. și altcineva. Și eu. Dacă doriți, pentru că a fost o depunere oficială, da?, să-l întrebați 
pe domnul Bădin să vă explice chiar m-aș bucura. Dar să-mi adresați mie întrebarea ca și cum 
v-aș adresa eu întrebarea  vs. de ce m-a înjurat de mamă consilierul județean Gherman?” 

 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Aici e altă treabă, domnule Primar.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Nu e altă treabă că e același lucru. Dar vă rog să-i adresați întrebarea și îl rog 

pe domnul Bădin să vă răspundă în calitate de coleg.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Prea puțin mă interesează ce spune domnul Bădin.L-am văzut și eu pe camere. 

Nu am putut crede că se ajunge în halul ăsta.”  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Păi da, dvs. pe camere aveți o explicație pe care o dați în nume propriu și 

personal, neauzindu-l vorbind ceva, corect? L-ați auzit vorbind? Eu nu l-am auzit.” 
 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Deci pasul următor domnule Primar ce ar fi? Să ne punem câte o bombă...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule Ardelean, dvs. sunteți intelectual. Nu trageți concluzii pripite. Haideți să 

auzim explicația domnului Bădin, vă rog.” 
 
D-nul Bădin Ion 
„Mulțumesc domnule Președinte, domnule Primar. Sigur că gestul pe care l-am 

făcut eu nu este incalificabil, este calificabil. A fost un gest pe care l-am făcut pentru că am 
avut impresia, și domnul Constantin era în apropierea mea, că a fost o viespe sau albină, iar 
faptul că imaginile au fost prelucrate de un post de nișă care știm al cui este, al doamnei 
senator, și interpretarea au dat-o cum au vrut dânșii, și iarăși știm de ce. Pentru că dacă 
făceam acel gest, în primul rând distanța dintre mine reală și domnul Gherman, mai ales că 
era cu spatele domnul Gherman la mine, deci dacă eu făceam, probabil o făceam când eram 
în fața lui, da acel gest care trebuia să fie interpretabil. Nu aveam de unde să știu la o adică că 
fac gestul care dânșii consideră că l-am făcut din punctul lor de vedere, că sunt în cadrul 
camerei de luat vederi.Distanța a fost apropiată, imaginile au fost prelucrate. Există și știrea 
inițială și se vede distanța reală care a fost. Sigur că pentru ceea ce s-a prezentat în aceea 
știre din aceea zi de Ziua Eroilor și apoi în emisiunea din data de 11 iunie, în același post de 
nișă cu moderator Goian și invitat președintele Organizației municipale Hunedoara, domnul 
Gherman, eu am făcut și voi face în continuare diligențele necesare atât către Consiliul 
Național al Audiovizualului cât și voi ataca pe cale juridică ceea ce s-a expus în acele 
emisiuni.”  

 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Domnul consilier, ați fost văzut live de câțiva dintre colegii mei și s-a văzut ce ați 

intenționat, dar vă rog frumos, mă iertați, îmi pare rău, mulțumesc de explicație.” 
 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
„Are cuvântul domnul consilier Stoicuța.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Am trei întrebări. Eu am locuință pe strada Cuza Vodă, vreau să-l întreb pe 

domnul Primar dacă și această stradă este inclusă în reabilitare, practic nu este reabilitare că 
nu e asfaltată. Într-un fel sunt așa un pic indignat că sunt asfaltate în comune, sate pe aici pe 
la noi unde stau doi locuitori și totuși este o stradă din orașul acesta și de multă vreme e 
neasfaltată. Da, asta ar fi o întrebare.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Acuma nu o să vă asfaltez strada dvs., mă iertați.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Este o întâmplare, dacă nu aș fi întrebat...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule consilier, ”stau pe strada respectivă și când îmi asfaltați strada”, într-o 

ședință de Consiliu nu sună bine. Dar vă dau o explicație, ce înseamnă și conflictul de 
interese.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Dar este inclusă, da? Oamenii mă întreabă.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Știu, dar în momentul în care ați trecut mai departe cu ironia că sunt străzi prin 

nu știu ce sate, vă invit și pe dvs. să vedeți cam ce înseamnă un buget local, ce înseamnă o 
rețea stradală de întinderea noastră, ce înseamnă suprafața celui mai mare municipiu din județ 
și cât e bugetul. Deci ironia nu are rost să o duceți mai departe.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Vă rog să mă înțelegeți că nu am făcut nici o ironie. Și vă înțeleg că nu sunt 

bani, din păcate, de aceea v-am și întrebat. Dacă vine vorba de bani, am o idee pentru a 
economisi niște bani. Toate aceste firme care sunt unde Consiliul sau Primăria Hunedoara 
este acționar majoritar bănuiesc că ceva de genu se numește, da? Am văzut în organigrama 
fiecărei firme sunt servicii de contabilitate, juridice, ș.a. Eu din punctul meu de vedere aș putea 
externaliza aceste servicii într-o altă firmă care să le facă pe toate. Nu fiecare firmă cu 
contabile, cu juristul lui, cu mă rog. O altă firmă a Primăriei care să facă strict aceste lucruri. 
Am scuti foarte mulți bani, părerea mea personală. 

Doi la mână. Îmi pare rău că trebuie să, tot acolo, mai locuiesc și în altă parte, 
vecinii mi-au spus că se asfalteză...” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Dar în câte părți locuiți? Haideți că prima am notat, următoarea adresă. Unde, 

unde?” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Da, următoarea adresă. Foarte bine că se asfaltează. Credeți-mă pe cuvânt, 

oamenii spun, domnule s-a micit strada nu mai pot ieși din parcare.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule consilier, următoarea adresă, unde spuneți? 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Între Q-A și Q-B.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Bun. Deci pe Cuza nu e bine dar în OM e bine.”  
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Am fost sesizat de vecini că s-a îngustat strada, da? Zice, domnule nu mai pot 

ieși din parcare, înțelegeți? Eu am primit și chiar vă mulțumim pentru informarea pe ați făcut-o 
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și nu este un lucru rău, credeți-mă pe cuvânt și eu am sesizat acest lucru. Vă mulțumesc că 
m-ați ascultat.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Domnule consilier, nici măcar nu putem să ne certăm dacă locuim pe Cuza 

Vodă, pe Prunilor, pe Viilor, în Buituri pe Caterina Varga, pe Dorobanți și pe alte încă 60% 
dintre străzile din municipiul Hunedoara pe care actualul Consiliu Local le-a preluat 
nemodernizate. Așa a fost situația, nu ne mai plângem după trei ani de zile, noi am făcut în 
schimb alte lucruri. Am pornit în urmă cu trei ani de zile cred că zece proiecte pe PNDL, doar 
de asfaltare. B-dul Mihai Viteazu aproape 6 mil. de lei, zidul de sprijin de pe Brazilor, Brazilor, 
Cantacuzino, Libertății, C-tin Bursan, Popa Șapcă, nu le mai țin minte. A fost o prioritate, au 
fost bani aduși din altă parte. Vă spun și o repet, pe banii cetățenilor din impozite și taxe nu 
putem face pentru că încasăm undeva la 6 mil. de lei dacă vă imaginați că numai b-dul M. 
Viteazu a fost atâta. Nu este o scuză, am găsit soluții pe fonduri europene, Planul de Mobilitate 
Urban pe care dvs. l-ați votat că eu nu pot face ceva fără Consiliul Local, nu sunt atât de 
ipocrit să spun că fac eu. Dvs. votați, eu pun în executare. E adevărat că eu vin cu inițiativa, 
dar pe Planul de Mobilitate pe unde vor trece autobuzele, toate străzile vor fi asfaltate tot pe 
bani europeni.  

Totodată, Acordul cadru a început. Și strada Cuza Vodă este inclusă pentru că 
am inclus toată partea aceea de sus dar avem o ordine stabilită și prin lege. Prima dată vorbim 
de aglomerările urbane de aceea am și început cu cartierul OM pentru că este cel mai vechi 
cartier din Hunedoara, care nici nu a beneficiat de infrastructură de-a lungul anilor. 

O să verificăm dacă e așa, dacă nu au respectat ceva din plan că e posibil să nu 
se fi respectat dar în orice caz să știți că nu am schimbat în cartierul OM în zona respectivă 
indicatoarele rutiere în sensul în care dăm drumul la circulație în ambele sensuri e posibil ca 
strada să fie cu sens unic. Dar mă rog, vă asigur că verific.  

Și încă ceva. Chiar vă rog. Aveți tot dreptul să beneficiați de sprijinul logistic al 
fiecărui compartiment din Primărie. După ședința aceasta, sau Luni dacă doriți, luați legătura 
cu domnul director Nimu, o să-i transmit și eu, să mergeți la fața locului. Pentru că dacă este o 
greșeală de proiectare sau de abordare a constructorului trebuie remediată acum nu peste o 
lună de zile când nu mai putem remedia.” 

 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Domnule primar, să nu mă înțelegeți greșit. Eu nu fac vreun atac la persoană. 

Vă rog să mă înțelegeți că este un lucru foarte bun ce se întâmplă în OM. S-au creat locuri de 
parcare, este chiar un lucru foarte bun.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Am creat mai multe locuri pentru că nu erau acolo.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Da, nu erau mai deloc, s-au făcut locuri de parcare este un lucru foarte bun dar, 

dacă tot se face un lucru haideți sa-l facem ca lumea.” 
 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Corect. Nici nu am spus altceva.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Pentru că crează acolo niște trotuare pentru, bănuiesc ca să ... nu știu care e 

logica, nu se pot să ... oamenii până acuma se putea trece două mașini una pe lângă alta, 
acum nu se poate trece.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Există și un normativ pe care trebuie să-l respectăm. Orice stradă trebuie să 

aibă trotuar.” 
 
D-nul Stoicuța Lăscuț: 
„Oamenii m-au sesizat și am fost obligat să întreb.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Nici o problemă. Și ceea ce v-am spus, da? Vă rog frumos cu Direcția Tehnică, 

poate astăzi nu o să mai avem timp dar Luni, discutăm. Pentru că așa cum ați spus dvs. și eu 
sunt responsabil de anumite proiecte, de exemplu ieri am fost și am făcut pe jos peste 5 km în 
cartierele micro V – 1, Traian Vuia, în spatele magazinelor de la Cora pentru că am primit 
proiectul, nu eram mulțumit de locurile de parcare care se vor crea prin contractul subsecvent 
2. Și ne-am dus cu constructorul, cu proiectantul, cu directorul tehnic, cu responsabilul de 
drumuri de la Direcția Tehnică și am vizitat tot ce înseamnă zonele acestea de aglomerări 
urbane. Se mai fac greșeli, le remediem și chiar e bine să o facem din timp pentru că după ce 
am turnat asfaltul nu mai mutăm lucrurile de acolo. 

Externalizarea serviciilor. Există de exemplu la societatea de transport 
externalizarea contabilității. La societatea de salubritate nu e chiar bine pentru că să știți că e 
foarte greu când lucrezi cu externalizări pentru că întotdeauna nu-l găsești pe contabilul 
respectiv sau economistul respectiv, ba are treabă, ba nu trăiește numai din ce îi dai. Ca și 
contract, am luat în calcul, ne-am întors înapoi de-a lungul anilor, au mai fost servicii 
externalizate, iarăși s-au întors înapoi la societate. Vedeți, este destul de complicat, ca la 
Primărie. Și eu aș externaliza Direcția economică dar, când nu ți se mai subordonează, în 
baza unui contract, lucrurile sunt mult mai complicate. Dar vă asigur că nu au costuri foarte 
mari pentru că de exemplu la Salubritate dacă nu mă înșel au un singur contabil, la Parcul 
Industrial au un singur contabil, nu? și la transportul în comun este externalizat. Și la Parcul 
Industrial este externalizat juridicul dar o să mai studiem, unde se poate face de ce nu?” 

 
D-na Szabo Dorina – repezentant sătesc Peștiș: 

  „Mulțumesc. Domnule Președinte, domnule Primar, domnilor consilieri, trebuie să 
încep neapărat prin a mulțumi în primul rând locuitorilor Peștișului care s-au mobilizat și de trei 
săptămâni Vineri dupămasa, Sâmbăta dimineața, apoi ne-a sărit în sprijin Primăria de pe 
celălalt capăt pentru curățirea canalului.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
  „Doamna reprezentant, invers. Prima dată Primăria care s-a dus la fața locului și 
a curățat canalul. Să transmiteți locuitorilor din Peștiș că da?chiar noi. Și ne preocupă pentru 
că e obligația noastră, asta este fișa postului. Am curățat canalul și văzând cetățenii din Peștiș, 
mai ales domnul Ionică într-o discuție cu mine și cu Demeter, ce ar putea și ei să ajute le-am 
spus să curețe partea cealaltă și s-au înhămat la o treabă care jos pălăria, deci cu sinceritate 
vă spun. Le-am dat și noi o mână de ajutor la partea care și-au asumat-o și dacă în ziua de 
astăzi când discutăm despre iarbă la o jumătate de metru de balconul tău pe care nu ți-o tunzi 
și aștepți să vină Primăria, ce au făcut cetățenii din Peștiș sunt de fapt un exemplu nu doar 
pentru orașul nostru. Și eu îi felicit.” 
 

D-na Szabo Dorina – repezentant sătesc Peștiș: 
  „Domnule Primar, aș vrea să primim din partea Primăriei dacă se poate câte o 
citație conform nu știu cărei legi, fiecare este obligat să-și curețe șanțul și să-și cosească 
iarba. Și vă rog frumos măcar după o săptămână două măcar să verificați dacă s-a făcut că 
oamenii dacă primesc hârtia și nu sunt verificați o lasă așa. Că știți ce?acuma deja s-au 
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mobilizat, au văzut și cred că încă o hârtie din asta ar fi foarte binevenită. 
  A doua problemă, țin să-i mulțumesc domnului Primar și Primăriei, în urma 
sesizărilor noastre cu drumurile deja sunt drumurile practicabile. Nu am cerut nici noi 
asfaltarea dar am cerut îndreptarea și eu personal am fost cu reprezentanții Primăriei pe 
fiecare văgăună, peste tot și acum pot să spun că sunt practicabile. Vă mulțumim. 
  Altă problemă care ar trebui, zic eu, în primul rând și cu dvs. poate și cu cetățenii. 
M-am uitat astăzi la cele trei poduri pe care le discutăm de trei ani. Haideți să nu mai căutăm 
proprietarul că până îl găsim mai vine o inundație. Dar cu oamenii Peștișului, cu sprijinul dvs. 
cu un utilaj, un excavator sunt trei orificii pe unde ar putea să iasă fără probleme, fără să se 
demoleze podurile, dar să se curețe toate cele trei orificii. Acum la ora actuală și când am avut 
inundația, acum două, trei săptămâni, mergea doar pe un fir. Dacă dvs. ne ajutați și ne 
solicitați noi putem să ne mai adunăm Sâmbăta, cu drujbe cu asistații sociali ai Primăriei. Să 
știți că cu un excavator și cu lopeți ar putea debloca. 
  Cam astea ar fi problemele, celelalte sunt minore. Mâine, Biserica Ortodoxă din 
Peștișul Mare are Hramul bisericii de sf. Apostoli Petru și Pavel la care vă invităm pe toți să 
participați, să ne faceți onoarea de a fii în rândul nostru. Deci după slujbă, peștișenii s-au 
pregătit ecologic deci cu găina din curtea mea, plăcintele și prăjiturile de la fiecare om, sunteți 
așteptați în Căminul Cultural. L-am mai aranjat un pic ca să putem intra. Mulțumesc.” 
 
 
  D-nul primar Bobouțanu Dan: 
  „Da. Notificări către cetățeni avem text de lege, deci nu ne trebuie, toată lumea 
știe că există un text de lege unde spune că ești obligat să îți cureți rigola din dreptul curții și 
să tunzi iarba. Vedeți, problemele de la oraș se mută și în satele aparținătoare și doamna 
reprezentant sătesc ne atrage atenția că nici acolo nu se omoară unii cu firea să-și tundă iarba 
din fața curții asteptând-o pe doamna reprezentant sătesc să vină la Primărie și să meargă cu 
societatea și să tundă iarba la satul aparținător. O să facem o notificare și o să vă asigur că 
primesc toți cetățenii această notificare si ne mai lăudăm între noi dar trebuie să recunoaștem 
poate un fapt pe care nu l-am mai văzut în ultimii ani, cei din Peștiș s-au mobilizat pur și 
simplu fără să-i împingă cineva de la spate. Au fost o mână de oameni dar uite că au reușit.”  

 
D-na Szabo Dorina – repezentant sătesc Peștiș: 
„A ajuns cuțitul la os să știți.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Da, și-au dat seama că șanțurile respective duceau apa către canalul pe care îl 

doream cu toții curat.  
Drumurile practicabile. E o stare de normalitate să ai drumuri bune peste tot și 

toți milităm pentru asta și dvs., și eu la rândul meu și reprezentanții Primăriei. Am făcut ce am 
putut și nu este suficient, o recunosc. Dar până nu rezolvăm introducerea canalizării peste tot 
și branșările respective în Peștiș, nu o să putem să punem decât niște plombe și trebuie să 
căutăm înțelegere. O să fie supărați pe noi, știm noi cei de aici din sală, 21 plus Primarul 22, 
suntem votați de cetățeni și dacă sunt supărați nu o să ne voteze. Trebuie să ne asumăm, dar 
suntem obligați să le spunem că nu putem cheltui banul public să ne apucăm acuma să 
introducem rețeaua din Peștiș printr-un subsecvent și pe urmă să vină Apa Produl și să spargă 
șoseaua. Știți bine câte discuții am avut pornind tot de la inițiative de ale dvs. cu Apa Prod-ul în 
care am cerut inclusiv demisia directorului de la ADI-ul de apă și canal, în care am avut discuții 
la nivelul Consiliului Județean ca să nu mai aștepte până anul viitor, să facă de anul acesta tot 
posibilul să introducem canalizarea. Știți bine clasa politică din urmă cu câțiva ani de zile cât 
de greșit au gândit primul proiect în care au trecut canalul colector prin mijlocul satului și n-au 
permis nici cetățenilor să se branșeze. Erau tot din Partidul Național Liberal, erau poate tot din 
Partidul Social Democrat. Trebuie să ne asiguram și acele greșeli. Dar de data aceasta noi nu 
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avem dreptul să cheltuim banii cetățenilor sau banii Statului Român sau banii pe fonduri 
europene să facem asfalt și pe urmă canalizarea. Așteptăm și până atunci vă rog să mă 
credați că facem tot posibilul să ținem reațeaua de dremuri sub control, să se poată circula cât 
de cât dacă nu chiar cum ar trebui. 

Podurile de la Peștiș. Nu o solicitare, nu zece cred că am depășit 100 de  
solicitări. Ultima discuție am purtat-o cu managerul general al societății ArcelorMittal la mine la 
Primărie, a venit directorul economic, nu mai știu dacă a fost și domnul Secretar de față, și-au 
asumat curățarea celor două poduri sau trei poduri. Da, am convocat comitetul de Situații de 
Urgență pentru că nu vă puteți imagina că și ultima dată când a fost pericol de inundații 
pompierii au fost acolo că au vrut ei. Ei au fost acolo pentru că eu, în calitate de Primar, obligat 
de lege am convocat Comitetul pentru Situații de Urgență, l-am convocat pe Secretar să 
coordoneze toată această muncă, am convocat voluntarii. Așa se petrec lucrurile. De data 
aceasta ArcelorMittal și-a luat responsabilitatea de a curăța podurile. Dacă acest lucru nu se 
întâmplă într-un orizont de așteptare foarte scurt, o să facem noi. Și totodată, am cerut  AVAS-
ului să ni se spună cine sunt proprietarii. În cazul în care nu se întâmplă nimic, o să le trecem 
pe domeniul public și le preluăm noi. Le preluăm, o să fie o cheltuială în plus pentru demolare 
dar o să o facem noi. Nu avem interes să ne creăm probleme doar așa de dragul de a le crea. 
Chiar dorim să ne facem datoria. Dar să știți că acel canal colector cu cei din venitul minim 
garantat l-am curățat.” 

 
D-na Szabo Dorina – repezentant sătesc Peștiș: 
„Am văzut. Am fost în fiecare zi acolo.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Să-i felicităm și pe ei. ” 
 
D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
„Domnul reprezentant al cetățenilor de la Hășdat.” 
 
D-nul Mladen Cristel – reprezentant Hășdat: 
”Mulțumesc domnule președinte. Domnule primar am să încep prima dată cu un 

lucru rău și la urmă ca să fie un lucru mai bun. Referitor la acel cămin din Hășdat care a 
devenit o epavă, geamurile, ușile sparte, date la o parte, interiorul devastat. Am o rugăminte la 
dumneavoastră, dacă se poate ca o dată pe săptămână, în special în week-end, între orele 
1800 și 2000, să-i trimiteți de la Poliția Locală un om pentru a lua tinerii care se învârt prin jurul 
Căminului. Că de ascultat de mine, nu ascultă absolut deloc. Din contră, am luat și eu 
înjurături ca și dumneavoastră de la ei și nu le-am pus la suflet.  

O altă problemă este cu podețul acela de la colțul Școlii, cu riflantele. Tot am 
rugat. Ploile acestea care au fost, au înfundat riflantele acelea trei care sunt puse de firma 
aceasta VIVA, care a înnebunit și șoseaua când cobori din Hășdat către oraș. Vai ș-amar de 
ele capace, că mergi ca și cum face trenul pe calea ferată.  

În sfârșit ultima problemă care este bună, tot după ploi, țin să mulțumesc 
Primăriei, după anumite telefoane care s-au dat, nu numai de mine și de cetățeni, pentru că a 
trimis utilajele de îndreptare a drumului. Ieri s-a făcut foarte bine drumul de la, să zic așa, de 
pe partea cu Căminul, de la mine în sus foarte bine, s-a tasat și astăzi după cum ați spus 
urmează să facă și drumul celălalt de la Biserica Reformată în sus. Oamenii sunt mulțumiți de 
treaba care au făcut-o angajații dumneavoastră. Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Căminul Cultural, să știți că am analizat foarte atent aceste Cămine Culturale, 

pe care le avem moștenite ca și administrație locală din perioada când chiar aveau utilitate. 
Din păcate în momentul de față și dacă ai investii bani într-o renovare, cu excepția celui de la 
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Peștiș, în rest nu știu cine l-ar folosi pentru că eu am mai discutat cu foarte mulți cetățeni. Nu 
mai există interes. Există într-adevăr o problemă că rămân în paragină, dar a renova un Cămin 
Cultural lăsat în paragină este mai scump decât a construi ceva nou. În schimb există tot felul 
de solicitări a unor instituții de drept public, de a le prelua și de ale transforma, o să vedeți la 
momentul respectiv, în ce. Lucrul acesta dă o altă perspectivă, pentru că nu trebuie să 
refuzăm absolut nimic de a salva o clădire, mai ales că vor să facă renovarea pe banii 
dânșilor. Așa am făcut de exemplu la Boș, unde Statul Român a pus cu foarte mulți ani în 
urmă, la dispoziția locuitorilor o casă unde funcționa Școala Primară. Între timp copii se mută 
toți la oraș, dumneavoastră sunteți mulți profesori aici, știți că mai degrabă duc copilul să 
învețe la oraș decât să-l țin într-o localitate atât de apropiată de oraș și am predat-o Bisericii, 
clădirea respectivă, au început să o renoveze și arată chiar bine și cu sprijinul nostru, este 
adevărat. O să găsim o soluție și pentru Căminul Cultural și cât de curând o să v-o comunic să 
vedeți dacă este bună, adică să ne punem de acord înainte de a le spune celorlalți dacă pot să 
facă ceea ce doresc. 

 
D-nul Mladen Cristel – reprezentant Hășdat: 
”Ar fi bine totuși ca un avertisment ar veni.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”O să trimitem, da și totodată a-mi spune să trimit Poliția Locală, eu cred că mult 

mai repede ați rezolva problema dacă puneți mâna pe telefon, vă prezentați la 0254/954, unde 
este dispeceratul, spuneți ”sunt reprezentant sătesc din Hășdat, vă rog să trimiteți pe cineva 
aici”. Nu cred că ar îndrăzni cineva să spună că nu trimite un echipaj. Oricum, fiecărui cetățean 
trebuie să-i trimită. Dar pentru că ați spus în ședință, o să și transmit și eu mai departe. 
Mulțumesc.”  

 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Are cuvântul domnul Mititelu. Se pregătește domnul Giurgiu.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Domnule primar, din motive obiective am lipsit la două ședințe. S-au discutat 

niște probleme care mă priveau și pe mine și Asociația pe care o conduc și în general pe 
hunedoreni și pe români. Luând-o în ordine, în data de 19 Mai, așa am înțeles, a fost o ședință 
extraordinară și s-a aprobat calendarul de evenimente de pe anul în curs. A fost o propunere a 
domnului consilier, vorbesc cu dumneavoastră nu cu altcineva, a domnului consilier Raul 
Scurtu, antreprenor, votat de societatea civilă, cum se autointitulează, care a cerut, nu să se 
amplaseze, nu a venit cu o idee nouă, a spus să se elimine festivalul Daco – Celtic care 
promovează dacismul din zona Hunedoarei și a României pentru că România este leagănul 
civilizației europene, pentru antreprenorii care nu știu istorie, îi ajutăm și din România, 
Hunedoara, Județul Hunedoara și Municipiul Hunedoara, cu cele două cetăți de la 
Sarmizegetusa și cu cetățile dacice reprezintă, încă o dată repet, leagănul civilizației 
europene. A cere să înlocuiești un eveniment cu un alt eveniment, mi s-a părut o gratuitate și 
am vrut să o punctez.  

Doi. Dacă lumea vrea să urmărească meciul de fotbal, poate să meargă acolo, și 
numai atât, nu vreau să vorbească, numai să confirme din cap domnul Ilea, dacă în calitate de 
hunedorean nu am apărat prestigiul ca jucător de fotbal, 3 ani în echipa Politehnicii București, 
de 3 ori vicecampion cu Hunedorenii noștri la Facultatea de Metalurgie, în Orăștie, în Deva și 
pe unde am fost. Deci cine vrea să iese în stradă, iese din preaplinul inimii, nu adus de 
Primărie ca să vadă la ecran nu știu ce și să vândă unul, două beri la terasă.”  

 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Domnule Mititelu, vă rugăm propuneri concrete, nu facem bilanțul activității. 
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Dumneavoastră până acum faceți numai un bilanț.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Tovarășul ofițer, numai puțin să vorbesc și eu. Nu mă condiționați, vă rog mult de 

tot. Am fost domn.  
Următoarea. V-am trimis pe mail din păcate, că trebuie să comemorăm. În 12 

Iunie 2019 s-au împlinit 20 de ani de când Pogea Gheorghe și cu gașca lui PDL - istă, acum 
PNL – istă, au tăiat fără nici o justificare Combinatul. Printr-un protocol secret între manager, îl 
aveți pe mail, și liderul de sindicat, toți cei din conducere erau ardeleni, mai mult hunedoreni, 
nu a fost nici un oltean, nici un moldovean, nici un mitic de la București. Deci să mai terminăm. 
Deci protocoalele sunt vechi. În instanță am obținut, dar după șapte ani. Am făcut plângerea 
penală și mi-a fost respinsă pentru tardivitate, este adevărat. Nu vreau să rămân cu nimic.  

Patru. Domnule primar, cred că veți merge mâine ca să, la Consiliu. Vă rog 
frumos, o să vă dau trei pagini aici pentru doamna Viorica Dăncilă.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Nu discutăm politică aici. Vă rog, probleme de administrație locală.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Sunteți pe vot politic. Dar nu, că are legătură. Nu este politică aici. Și tovarășului 

Marcel Ciolacu.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Să-i transmiteți dumneavoastră prin mail.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Care a făcut Facultatea de Drept la 28 de ani.”  
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Să le transmiteți prin mail.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Că există stat paralel. Am în față aici, dosarul doamnei Hărău Eleonora. În trei 

săptămâni s-au dat trei termene la Curtea de Apel și a fost făcută nevinovată. Greșit în opinia 
noastră, dar mergem acum.” 

 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Domnule Mititelu, probleme de administrație, vă rog frumos.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Vă rog frumos. Știți când a primit termen? A fost introdus recursul în 07.02.2019 

de către ANI și cererea de intervenție accesorie în 18 Februarie.” 
 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Considerați că acestea sunt pentru interesul Consiliului Local?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Da, sunt. Pentru că nu se poate face nimic fără o justiție adevărată. I s-a dat 

termen în 2021, în 10.06. Deci cine trebuie scăpat, trebuie scăpat, cine trebuie băgat în 
pușcărie, se bagă în pușcărie. Vă rog frumos domnule ofițer, nu mă întrerupeți.” 

 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
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”Ce competență are Consiliul Local în rezolvarea problemei ăsteia?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Sunteți ales prin vot politic și depinde și de dumneavoastră să știți lucrurile 

acestea. Trebuie să le știți.” 
 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Vă rog frumos, păstrați decența.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Același lucru s-a întâmplat și cu tovarășul Bende, care la fel, în 18.01., a făcut 

ANI recursul noi intervenția în Februarie și s-a dat termen în 14.09.2021. Iar altul este băgat pe 
repede – înainte în pușcărie.  

Și ultima problemă pe care vreau să o învederesc și are legătură, fostul 
dumneavoastră coleg, că are legătură acum, de partid.” 

 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Am zis că nu facem atac la persoană, da?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Ce atac la persoană, domnule. Dumneata ști ce înseamnă atac la persoană? 

Ce, l-am jignit?” 
 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Încă o dată v-am zis, probleme care interesează Consiliul Local. Care sunt sub 

soluționarea Consiliului Local.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Domnule Mititelu, am o rugăminte. Cele cinci minute care v-au fost alocate, să 

încercăm să ne concentrăm pe subiecte care sunt de folos cetățenilor și care intră în 
competența Consiliului Local.” 

 
D-nul Mititelu Marin: 
”Intră în competență.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Haide să încercăm să fim punctuali.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Mi s-a făcut plângere de către fostul consilier local Bogdan Giurgiu, îl rezolv, nici 

o problemă, că am mâncat mamuți mai mari decât el.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, dacă ați fi dumneavoastră în locul acestor consilieri și ar veni 

cineva din societatea civilă ca dumneavoastră, reprezentantul unui ONG și ar începe să le 
înșire pe toate de la stânga la dreapta, cam cât interes credeți că ați avea să-l ascultați? În 
schimb, vă asigur că avem interesul să vă ascultăm.” 

 
D-nul Mititelu Marin: 
”Dar când se votează și…. 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
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„Numai puțin….” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
„….bat câmpii aici cu înjurături, pe la șprițuri, între partide…” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Numai puțin. Ne putem înțelege. Ascultați-mă. De multe ori ne transmiteți…. ” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”…pe pietonală, și așa sunt gesturi neonaziste la ora asta, vă spun. 

Neomarxismul din 26 Mai va face victime omenești. Eu știu ce înseamnă amenințările. ” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ne puteți transmite. O secundă. Ascultați-mă.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Cum să transmiteți și să vină una cu berea în nas să-l ia pe un consilier de aici. 

Eu dau un telefon și poate mă apăr. Dacă nu, mor. Dumneavoastră ce o să faceți? Să 
transmiteți ca să ce? Să vadă cineva, că a fost activ un tovarăș consilier local? Și încă o dată, 
art. 52 și cu asta închei, din Legea 215/2001 spune: ”consilierii locali sunt în slujba cetățenilor”, 
tovarășe ofițer. Noi nu vorbim aici cu mâna pe vipușcă.” 

 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Stați puțin. Am zis să ridicați probleme de interesul Consiliului Local.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Am fost pus să-mi cer scuze pe facebook pentru faptul că am trimis adresă 

oficială. Este ca și cum aș merge la București cu maxi – taxi, dar primesc amendă pentru 
CFR.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dumneavoastră aveți posibilitatea să ne trimiteți câte un mail fiecăruia dintre noi. 

Sau pe ordinea de zi, o informare, așa cum ați trimis de zeci de ori. Pentru ce este necesar să 
fiți în sală, să discutați în contradictoriu cu fiecare dintre acești consilieri, când mai simplu ar fi 
să ne faceți o adresă să o citim.” 

 
D-nul Mititelu Marin: 
”Vă fac o adresă, da.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Păi nu ați făcut-o de atâtea ori? Pentru ce trebuie să ne războim unii cu alții, că 

nu cred că avem un interes să ne războim, nu?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”O să vedeți și vorbe de-ale consilierilor de aici. Inclusiv glume de alea. Deci 

agramatismele tovarășului ofițer.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, de câte ori ne-ați făcut informare?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Doamna Popa, îmi spune trei minute. Tovarășul ofițer, cinci minute.” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, eu nu am primit e-mailul de exemplu, cu acel protocol. Deci, 

nu este nevoie să spuneți aici, trimiteți e-mailul.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Am trimis.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Nu este aici. Nu l-am primit.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Facem pariu pe zece minute de vorbit, acum? Vă cer scuze doamnelor și 

domnilor, mulțumesc.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar facem pariu că dacă nu l-am primit nu mai vorbiți niciodată?” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Facem pariu că este trimis?” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar nu-i la mine. Altceva am vrut să spun. Ca dumneavoastră mai sunt în sală și 

alți cetățeni care pot lua cuvântul dar în probleme de interes local. Nu trebuie să se supere 
nimeni. Dumneavoastră dacă veniți să-mi spuneți.” 

 
D-nul Mititelu Marin: 
”Păi el este vinovat și îmi face mie plângere, credeți că nu este important? 

Înseamnă că nouă ni se închide gura iar aleșii noștri indiferent de ce partid, sunt stăpânii 
noștri. Nu fraților. Eu nu accept să fiu sluga unui ales local. Suntem parteneri. Unul cu votul și 
face legile locale și celălalt participă cu alte lucruri, da?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Pe ordinea de zi la fiecare ședință avem câte o informare și nu numai din partea 

domnului Mititelu. De exemplu astăzi am avut o informare din partea Casei Naționale de 
Asigurări de Sănătate. De ce nu procedați la fel ca să nu ținem ședința în loc, să nu ne jignim 
unii pe alții, că nu câștigăm nimic de aici, să știți. Informarea dumneavoastră despre Combinat, 
despre nu știu ce, se poate face și trimite către Consiliu Local, dar știți asta.” 

 
D-nul Mititelu Marin: 
”Știu și o să o mai fac, dar nu am timp toată ziua bună ziua, ca să fac așa. De 

exemplu pentru zilele maghiarimii, nu s-au certat acum, să se amâne. Împărțirea de o tocăniță, 
acolo, mâncare de sub șaua calului, opt zile.”” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Iar dicutăm gratuit.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Iar festivalul Daco – Celtic, care înseamnă inclusiv irlandezi aduși, dansuri 

irlandeze și muzică irlandeză, dacii și celții, cele două extreme ale Europei.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
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”Se află în calendarul de evenimente. Se găsește în calendarul de evenimente.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Se găsește în calendar și unii spun să ne uităm la draci verzi pe pereți.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Se găsește în calendarul de evenimente, nu a fost anulat.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Se declară antreprenor și el nu a jucat fotbal nici cu nasturi.” 
 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Domnul Ilea, vă rog luați cuvântul.” 
 
D-nul Ilea Sorin: 
”Mulțumesc domnule președinte. Vreau doar o informare scurtă, referitor la 

podurile de pe râul Petac. Într-adevăr Arcellor Mittal și-a asumat curățarea lor. Vreau să vă 
informez că sunt deja trei oferte depuse pentru această lucrare și se negociază prețul. Eu zic 
că în viitorul foarte apropiat vor fi curățate. Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vedeți că există interes. Deci chiar nimeni nu vrea să-și creeze o problemă, pe 

urmă  să creeze altora o problemă prin faptul că nu ia o decizie.” 
 
D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Domnule Giurgiu, aveți cuvântul.” 
 
Dnul Giurgiu Bogdan: 
”Onorat Consiliu, domnule primar, voi face referire doar la probleme de interes 

orășenesc. În primul rând mă adresez dumneavoastră și vă întreb care sunt planurile pe care 
le aveți în legătură cu strada I. L. Caragiale, în special cu zonele verzi pe care doriți să le 
transformați în zone de parcare. Vă întreb dacă ați discutat cu locuitorii din zonă, mai ales 
știind faptul că au făcut și o petiție în acest sens, dacă ați luat în calcul faptul că zona 
reabilitată de la Q – uri va duce la mutarea mașinilor de pe I. L. Caragiale, acelor care sunt pe 
partea cu Q – urile, în noile parcări, dacă ați luat în calcul posibilitatea de a face refugii între 
copaci și mai ales dacă ați luat în calcul Ordinul Ministerului Sănătății 119/2014, cap.1, art. 4, 
lit. c, care spune că ”nu se pot construi zone de parcare mai aproape de 5 metri de ferestrele 
locuințelor.” Prin urmare, dacă veți construi, orice fel de parcare mai aproape de 5 metri de 
ferestrele locuințelor, s-ar putea să pierdeți în instanță și acest lucru nu este de dorit, mai ales 
că se vor cheltui bani pentru zonele respective de parcare. Prin urmare, vă solicit să-mi 
spuneți care este planul și cum credeți că veți rezolva problema străzii I. L. Caragiale care 
totuși are sens unic. Mașinile nu merg pe două sensuri. 

La punctul 2. În luna Martie v-am rugat să luați în calcul transformarea a două 
străzi, mă refer la Bicaz și la Barițiu în străzi cu sens unic, deoarece dacă ați merge între orele 
12 și 16, pe strada Bicaz, lângă Piață, veți vedea cum autobuzul rămâne blocat poate chiar și 
3, 4 minute ca urmare a traficului, care este din ambele sensuri. Cealaltă stradă, gândiți-vă, 
dacă tot așa în perioada respectivă va-ți duce, sunt mașini parcate și pe stânga și pe dreapta 
și se circulă practic pe un singur sens. Vă rog mult de tot din nou, luați în calcul transformarea 
celor două străzi în străzi cu sens unic, mai ales că avem cum să degajăm circulația în zonă, 
avem strada George Enescu și dincolo, dacă se iese de la Piață, am putea ca să nu mai 
încurcăm circulația. Iar la punctul 3, doresc să vă întreb, pe când o dezinsecție, dezinfecție, 
deratizare în oraș? Mulți cetățeni m-au întrebat dacă știu ceva legat de combaterea țânțarilor, 



39 

furnicilor, diferitelor insecte care au apărut. Ați văzut, am postat și eu un șobolan care a apărut 
pe zona verde. Mai mult decât atât, anul trecut castanii de pe B-dul. Dacia au fost atinși de 
molia minieră. V-am spus și la începutul acestui an, numită și molia ucigașă. Dacă vă duceți 
acum și vă uitați la ei, veți vedea că apar simptome de îmbolnăvire a lor cu aceiași molie. Vă 
rog mult de tot, efectuați dezinsecția, deratizarea astfel încât să protejăm sănătatea cetățenilor 
orașului. Vă mulțumesc.”  

 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Așa cum am dat răspuns fiecărui consilier local, inclusiv reprezentantului ONG – 

ului Solidaritatea și dumneavoastră vă dau răspunsul în calitate de cetățean al Municipiului. 
Strada I. L. Caragiale este stradă în sens unic și nu se vor face parcări. Nu știu de unde știți 
dumneavoastră că se vor face parcări, pentru că eu nu știu și dacă nu știu eu, înseamnă că nu 
se vor face. Dacă cetățenii vor veni și sunt convins că vor veni să solicite să se facă parcări 
printre blocuri, eu o să le spun că nu fac parcări printre blocuri ca să nu distrug zona verde. 
Strada va rămâne cu sens unic, cu posibilitatea evident de a se parca, o să vedem pe stânga 
sau pe dreapta și fără parcări între blocuri. Nu sunt necesare.  

Transformarea Bicaz și Barițiu a fost ridicată în comisia de sistematizare a 
circulației, dar nu este de acord Poliția Rutieră, subiect închis. Poliția Rutieră este cea care 
stabilește prin lege aceste lucruri. 

Dezinsecție în oraș, eu cred că în curând. Procedura este îndeplinită, urmează 
să fie postată pe SICAP, nu poate să dureze mult și în perioada asta să sperăm că așa cum 
atrăgea atenția și domnul Ardelean, Salubritatea va reuși să tundă cât mai mult din spațiile 
verzi ca să aibă și utilitate dezinsecția și deratizarea. Mulțumesc. 

 
Aș dori să vă informez cu ceva. Exact cum sa spun despre I. L. Caragiale și îmi 

adusesem aici străzile, în momentul de față suntem pe subsecventul nr.I și lucrările merg 
destul de bine, se pregătește subsecventul II și va fi supus atenției și dezbaterii 
dumneavoastră. Este cel mai mare care poate fi îndeplinit anul acesta. Trebuie să ținem cont 
și de perioada de accesare a banilor, de perioada de terminare a subsecventului I, de mutarea 
firmei de acolo în altă parte, pentru că este o singură firmă, este un grup de asociere, dar una 
singură lucrează, muncitorii sunt aceia care sunt, deci urmează în subsegventul II, conform 
datelor care au fost transmise prin SF. Străzile I. L. Caragiale, strada Eliberării și Piața 
Eliberării prima parte. Partea a doua strada Zambilelor, Privighetorilor, Dorobanților. Deci tot ce 
ține de Micro 5 cu 1. Partea a trei-a strada Traian Vuia, B-dul. Corvin, strada Poștei, deci vom 
continua B-dul. Corvin până în strada Avram Iancu. Toată partea de strada Traian Vuia, care a 
fost nemodernizată și totodată tot ce se întâmplă pe strada Poștei, sunt magazinele de la 
Cora, toată zona respectivă de acolo va fi modernizată și evident vom ține cont de acei 5 
metri. Acum, acei 5 metri sunt prin normativ, dar chiar cineva ar încerca să facă rău orașului să 
ne dăm în judecată unii pe alții că sunt 4,59 de centimetri? Parcările doar nu le facem pentru 
Bobouțanu sau pentru dumneavoastră, parcările le facem pentru cetățeni. Și eu o să ies public 
și o să spun cum suntem împiedicați să facem parcările. Nu? Așa este corect? Domnule 
cetățean care mi-ați atras atenția. O să ies public și o să spun că cetățeanul respectiv dă în 
judecată Primăria pentru că face parcările la mai puțin de 5 metri de geam. Dacă acolo putem 
să facem, o să facem parcări pentru cetățeni, nu pentru dumneavoastră, nici pentru mine.” 

 
D-nul Giurgiu Bogdan: 
”Eu nu am spus că vă dau pe dumneavoastră în judecată și nici Primăria. 

Cetățenii din zona respectivă, locuitorii vă vor da. Atât. Și aveți un ordin, trebuie să-l 
respectați.” 

 
D-nul Mititelu Marin: 
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”Domnule primar, firma la care are camera aceea independent, au uitat 
documentul acasă. Are obiectul de activitate printre altele tăiere, manufacturare, vânzare masă 
lemnoasă, să primească toți consilierii. Ce este cu ipocrizia asta, domnule?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mergem mai departe.” 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Să spună care este obiectul de activitate domnule? Putea să pună tot codul 

CAEN, mai puțin cel legat de lemne.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vom face parcările respectând normativele”. 
 
D-nul Mititelu Marin: 
”Mai mult decât atât, înainte de 19, domnul Giurgiu a fost văzut ieșind de la 

domnul Scurtu de la cârciumă, Miercurea, și Vinerea s-a votat împotriva festivalului Daco – 
Celtic.” 

D-nul Sevastru Bujor – Virgil: 
”Domnule Mititelu, ați avut cuvântul.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule Mititelu, festivalul a rămas. Acest Consiliu l-a votat. Mergem mai 

departe. Zona 4, strada Ciocîrliei, strada Mierlei și Aleea Parcului. Tot ce este aici în spate, 
avem o problemă mare și cu canalizarea, trebuie să o gestionăm, ați văzut când plouă, ce este 
aici la Casa Căsătoriilor. Zona 5, strada Ciprian Porumbescu, Aleea carosabilă Chizid, 
parcarea blocuri 20 de pe B-dul. Dacia și zona 6, strada Ecaterina Varga. Deci practic și zona 
aceea de case intră cu strada Ecaterina Varga și strada Dorobanților și în momentul când vom 
termina, vom prelua proiectul și veți vota pentru că atunci practic avem toate parcările și toate 
celelalte lucruri, să-i asigurăm pe cetățeni că va mai urma, evident subsegventul III. Atât cred 
eu că se poate lucra în lunile până la finalul anului, pentru că este important, vreau să lucrăm 
într-un ritm alert, dar nici să cerem mai mult decât se poate pentru că pe urmă rămânem cu 
excedent. Deci acesta va fi subsegventul II. Mulțumesc.”  
 

 D-nul Sevastru Bujor-Virgil: 
  ”Mulțumesc. Declar ședința închisă.” 
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